

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 12, 1985  
(45)

## [Text]

The Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met at 9:45 a.m., this day, the Chairman, the Honourable Senator Joan B. Neiman, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Doody, Fairbairn, Flynn, Frith, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson and Stanbury. (9)

*Other Senator present:* The Honourable Senator Raymond J. Perrault.

*In attendance: From the Library of Parliament:* Mr. Donald Macdonald, Research Officer.

*Witnesses:**From the Legal firm of Ogilvie and Renault (Montréal):*

Mr. Michel A. Gagnon, Associate; representing the Inter-provincial Lottery Corporation.

*From the Royal Canadian Mounted Police:*

Mr. Henry Jensen; Deputy Commissioner and Sergeant R. G. Robinson; Gaming Specialist.

*From the Department of Justice:*

Mr. Richard Mosley, General Counsel, Criminal Law Policy and Amendments Section.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated November 27, 1985, resumed consideration of Bill C-81, intituled: "An Act to amend the Criminal Code (lotteries)".

The witnesses made statements and answered questions.

At 11:00 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

*Le greffier du Comité*

Paul C. Bélisle

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 12 DÉCEMBRE 1985  
(45)

## [Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 9 h 45, sous la présidence de l'honorable sénatrice Joan B. Neiman (présidente).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Doody, Fairbairn, Flynn, Frith, Lewis, Neiman, Nurgitz, Robertson et Stanbury. (9)

*Autre sénateur présent:* L'honorable sénateur Raymond J. Perrault.

*Également présent: De la Bibliothèque du Parlement:* M. Donald Macdonald, attaché de recherche.

*Témoins:**De l'étude Ogilvie et Renault (Montréal):*

M. Michel A. Gagnon, associé, représentant la Société de la Loterie Interprovinciale Inc.

*De la Gendarmerie royale du Canada:*

M. Henry Jensen, sous-commissaire, et le sergent R. G. Robinson, spécialiste en matière de jeu.

*Du ministère de la Justice:*

M. Richard Mosley, avocat général, Section de la politique et de la modification du droit en matière pénale.

Conformément à son ordre de renvoi du 27 novembre 1985, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-81 intitulé: «Loi modifiant le Code criminel (loteries)».

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

A 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

ATTESTÉ: